
 
 
KRAJEVNA SKUPNOST DEKANI 

 
 

Dekani 209, 6271 Dekani, Slovenija, T: +386 5 65 80 083, E: krajevnaskupnost.dekani@siol.net  
  

Številka: 18 -2024/1 
Dekani: 18.09.2024 
 

Z A P I S N I K 
 

18. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Dekani, ki je bila v sredo, dne 18.09.2024 s 
pričetkom ob 19.00 uri, v sejni sobi KS Dekani na naslovu Dekani 209, 6271 Dekani. 
 
Sejo je vodil Igor Šturman, predsednik Sveta Krajevne skupnosti Dekani. 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 
 
Igor Šturman, predsednik Sveta Krajevne skupnosti Dekani, je ugotovil: 
 

- da je od 9 članov Sveta KS Dekani prisotnih 6 članov, in sicer:  
 

Prisotni člani Sveta KS Dekani: Igor Šturman, Katja Rakar, Tomaž Rakar, Katjuša Stanković 
Marić, Nataša Jankovič Toškan, Livijana Markežič. 
Odsotni člani Sveta KS Dekani: Sara Farkaš, David Kompara, Mojca Bordon. 
 
Ker je za sklepčnost Sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 5 članov, je predsednik sveta 
KS ugotovil, da je s prisotnimi 6 člani Svet KS Dekani sklepčen. 
 
Na seji je prisotna Katja Funa Stramaglia, strokovna sodelavka KS. 
 
Predsednik Sveta KS Dekani, Igor Šturman, je navzoče člane sveta pozdravil in pričel z 18. redno 
sejo Sveta KS Dekani.  
 
Predsednik Sveta KS Dekani je predstavil predlog dnevnega reda in predlagal dopolnitev 
dnevnega reda, in sicer dodaja tč. 7 Praznovanje krajevnega praznika 
in hkrati predlaga umik tč. 5 (Ureditev sedišč v parku) iz dnevnega reda in prestavitev na drugo 
sejo. 
 
Prisotni se s predlogom dopolnitve dnevnega reda strinjajo in potrdijo  
 

Dnevni red 
 
Svet KS Dekani potrdi naslednji dnevni red: 
 

1. Pregled sklepov 17. redne seje in potrditev zapisnika. 
2. Pobude in predlogi krajanov. 
3. Poročilo o poteku delavnice o prometni strategiji. 
4. Problematika puščanja stare kanalizacije. 
5. Ureditev sedišč v parku. 
6. Pobude lokalnih društev. 
7. Praznovanje krajevnega praznika. 
8. Razno. 
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Ad 1 
Pregled sklepov sklepov in potrditev zapisnika 17. redne seje 

 
Predsednik KS prebere zapisnik in sklepe 17. redne seje.  
Pripomb ni bilo, zato svet KS Dekani sprejme naslednji sklep: 
 
Sklep št. 1-18/2024 
 
Svet KS Dekani potrdi Zapisnik in sklepe 17. redne seje sveta KS Dekani. 
 
ZA: 6 
VZDRŽANI: 0 
PROTI: 0 
 

Ad 2 
Pobude in predlogi krajanov 

 
2.1 Predsednik KS predstavi vlogo krajana Darija Gregoriča z dne 26.8.2024, kjer poda 

predloge za boljšo urejenost kraja. Med temi predlaga urejanje parkirnih mest za skuterje ob 
parku in ureditev parkirnega mesta za začasno ustavljanje tistim, ki pridejo h koritu po vodo za 
zalivanje. 
 
Člani KS predebatirajo vlogo krajana in določijo postavitev informativnih tabel v parku, ki bodo 
opozarjale obiskovalce parka o pravilni uporabi parka in igral. Hkrati določijo, da bodo za 
skuterje zarisali parkirna mesta pred trgovino. 
 
Poleg tega g. Gregorič v svoji vlogi opozori, da se vodna črpalka, ki je namenjena krajanom, ob 
nizkem nivoju vode ustavi in v določenih pogojih ne začne samodejno ponovno delovati, zato 
predlaga rešitve. Člani KS predlagane rešitve preučijo in se dogovorijo, da se bodo posvetovali z 
električarjem, ki je pumpo montiral. 
 
NI SKLEPA 
 

2.2. Predsednik KS predstavi prošnjo krajanke Tanje Gregorič, ki izpostavi problematiko 
pomanjkanja parkirišč oz. nepravilnega parkiranja v Dekanih. 
 
Svet KS se seznanil s problematiko in odloči, da se v sklopu urejanja celotne prometne 
problematike zarišejo rumene črte interventne poti. 
 
Člani sveta KS sprejmejo naslednji sklep:  
 
Sklep št. 2-18/2024 
 
Člani sveta KS Dekani potrdijo, da se bodo v sklopu urejanja celotne prometne problematike 
Dekanov zarisale rumene črte za interventne poti. 
 
ZA: 6 
VZDRŽANI: 0 
PROTI: 0 
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2.3 Predsednik KS predstavi prošnjo Marjetice Koper z dne 9.8.2024, ki opozarja na 
problematiko parkiranja pred plakatnimi mesti Dekani center, saj se plakati slabo vidijo, 
predvsem pa je zaradi neposredne bližine avtomobilov, ki tam zelo pogosto parkirajo, 
onemogočeno plakatiranje. 
 
Člani sveta KS predebatirajo prošnjo in sprejmejo naslednji sklep:  
 
Sklep št. 3-18/2024 
 
Člani sveta KS Dekani odločijo, da se pred plakatni mesti postavi stebričke, ki bodo preprečili 
parkiranje vozil. 
 
ZA: 6 
VZDRŽANI: 0 
PROTI: 0 
 

2.4 Predsednik KS predstavi prošnjo krajanke Barbare Kocjančič z dne 28.8.2024, ki 
ponovno izpostavi nezadovoljstvo glede lokacije postavitve zabojnikov za smeti. 
 
Člani sveta KS predebatirajo vlogo krajanke in sprejmejo naslednji sklep:  
 
Sklep št. 4-18/2024 
 
Člani sveta KS Dekani soglašajo, da se pozove vse krajane, ki imajo individualne kante za 
biološke odpadke na tej lokaciji, da jih odmaknejo. Druge primerne lokacije za premik skupnih 
kant oz. ekološkega otoka v bližini ni, zato bodo v sklopu celovite ureditve zbiranja in odvoza 
komunalnih odpadkov pozvali Marjetico Koper, da redno skrbi za čistočo kant oz. ekološkega 
otoka. 
 
ZA: 6 
VZDRŽANI: 0 
PROTI: 0 
 

2.5 Predsednik KS predstavi prošnjo krajana Florjana Vidmar z dne 8.6.2024, ki ponovno 
naslavlja zahtevek za ureditev pločnika iz Grubljic do šole.  
 
Člani sveta KS predebatirajo in se dogovorijo, da zadevo podrobneje preučijo in na sejo povabijo 
tudi krajana Florjana Vidmarja.  
 
NI SKLEPA 
 

2.6 Predsednik KS predstavi prošnjo krajana Borisa Bertoka z dne 22.8.2024, ki opozarja 
že dalj časa na nevzdržno situacijo glede prahu v zaselku Sv. Nedelja. 
 
Člani sveta KS se dogovorijo, da se pozove g. Bertoka, da posredujete foto material po mailu. 
 
NI SKLEPA 
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2.7 Predsednik KS predstavi prošnjo krajana Mladena Baškoviča z dne 9.5.2024, ki 
ponovno naslavlja prošnjo za pomoč pri vzdrževanju poti.  
 
Člani sveta KS predebatirajo in sprejmejo naslednji sklep:  
 
Sklep št. 5-18/2024 
 
Člani sveta KS Dekani soglašajo, da se pristopi k dolgoročnejši rešitvi utrditve poti in tudi k 
ureditvi vrisa dejanskega poteka poti v zemljiški kataster. 
 
ZA: 6 
VZDRŽANI: 0 
PROTI: 0 
 

2.7 Predsednik KS predstavi prošnjo krajana Igorja Fortuna glede sofinanciranja sanacije 
meteorne vode iz dovozne ceste. 
 
Člani sveta KS Dekani so se seznanili s problematiko in soglašajo, da se pridobi še dodatne 
ponudbe in se bodo naknadno odločili o možnostih sofinanciranja. 
 
Člani sveta KS predebatirajo in sprejmejo naslednji sklep:  
 
Sklep št. 6-18/2024 
 
Člani sveta KS Dekani soglašajo, da se pridobi še dodatne ponudbe za sanacijska dela meteornih 
vod, na podlagi katere bodo odločali o možnostih sofinanciranja sanacijskih del. 
 
ZA: 6 
VZDRŽANI: 0 
PROTI: 0 
 

2.8 Predsednik KS predstavi prošnjo najemnice poslovnega prostora, Helene Poles, ki 
ponovno naslavlja prošnjo za postavitev videonadzora pred zobno ambulanto.  
  
Člani sveta KS predebatirajo in sprejmejo naslednji sklep:  
 
Sklep št. 7-18/2024 
 
Člani sveta KS Dekani ne soglašajo s postavitvijo video nadzora pred zobno ambulanto. 
 
ZA: 6 
VZDRŽANI: 0 
PROTI: 0 
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2.9 Predsednik KS predstavi pritožbo najemnice stanovanja, Marine Markulič, z dne 
16.9.2024, ki opozarja na slabe pogoje bivanja v večstanovanjski hiši na naslovu Dekani 210. 
 
Člani sveta KS sprejmejo naslednji sklep:  
 
Sklep št. 8-18/2024 
 
Člani sveta KS Dekani soglašajo, da se opravi strokovni pregled strehe in v kolikor je vlaga 
posledica puščanja strehe, bo le-ta sanirana, sicer svetujejo redno prezračevanje. Glede na to, da 
klet ni vključena v predmet pogodbe, najemnica ni upravičena do koriščenja kleti. 
 
Hkrati se člani sveta KS strinjajo, da se pozove najemnico, da poravna neporavnane račune. 
 
ZA: 6 
VZDRŽANI: 0 
PROTI: 0 
 

 
Ad 3 

Poročilo o poteku delavnice o prometni strategiji 
 
Predsednik KS pove, da so se dne 18.6.2024 udeležili delavnice o prometni strategiji MOK, ki je 
potekala v Dekanih.  
 
Člani sveta KS predlagajo ureditev nadstreška na avtobusni postaji pri glavni cesti in ureditev še 
enega postajališča v centru Dekanov. Preverimo linije avtobusov za Dekane. 
 
Sklep št. 9-18/2024 
 
Člani sveta KS Dekani soglašajo, da se pozove MOK za ureditev nadstreška na avtobusni postaji 
pri glavni cesti in ureditev še enega postajališča v centru Dekanov. 
 
ZA: 6 
VZDRŽANI: 0 
PROTI: 0 
 
21.05 Katja Rakar zapusti sejo. 
 

Ad 4 
Problematika puščanja stare kanalizacije 

 
Predsednik KS prisotnim predstavi problematiko puščanja stare kanalizacije v Dekanih. 
Predstavi problematike Aleša Fortuna in sosedov. Pove, da je na območju potekala ureditev 
vodovodnega omrežja, v sklopu katerega pa se ni uspelo pregledati ali sanirati staro 
kanalizacijsko omrežje. Zaradi nasutja tampona okoli vodovodnih cevi obstaja tudi možnost, da 
bi voda pritekala v drenažne cevi, kar bodo krajani spremljali in se bo po potrebi urgiralo pri 
strokovnih službah, za ureditev. Med izkopavanji se je tudi zrušil del podpornega zidu ceste. 
Sanacijo zidu urejajo strokovne službe MOK. 
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NI SKLEPA 
 

Ad5 
Pobude lokalnih društev 

 
Predsednik KS člane sveta KS seznani s prošnjami društev in ostalih lokalnih organizacij za 
finančno pomoč pri soorganizaciji določenih aktivnosti.  
 

 Obalno društvo za vzgojo ptic. 
 Društvo upokojencev . 
 Župnišče. 
 Oratorij. 
 Turistično društvo Dekani. 
 Nogometno društvo Dekani. 

 
Sklep št. 10-18/2024 
 
Svet KS Dekani potrdi, da se Obalnemu društvu za vzgojo ptic omogoče brezplačen najem  
dvorane za organizacijo razstave pod pogojem, da Obalno društvo za vzgojo ptic ustrezno in 
pravočasno oglašuje prireditev in kot soorganizatorja navede tudi KS Dekani. 
 
ZA: 5 
VZDRŽANI: 0 
PROTI: 0 
 
Sklep št. 11-18/2024 
 
Svet KS Dekani potrdi, da se Društvu upokojencev sofinancira strošek organizacije kulturnega 
programa v višini 450,00 eur.  
 
Obenem jim omogočimo brezplačen najem dvorane in stare garaže. 
 
ZA: 5 
VZDRŽANI: 0 
PROTI: 0 
 
Sklep št. 12-18/2024   
 
Svet KS Dekani potrdi, da se Župnišču Dekani sofinancira strošek pogostitve na prireditvi dne 
24.11.2024 v višini 500,00 eur.  
 
ZA: 5 
VZDRŽANI: 0 
PROTI: 0 
 
Sklep št. 13-18/2024:   
 
Svet KS Dekani ne potrdi sofinanciranje stroška najema rekreacijskih površin veteranski ekipi 
NK Dekani. 
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ZA: 5 
VZDRŽANI: 0 
PROTI: 0 
 
21.37 zapusti sejo Tomaž Rakar. 
 

Ad7 
Razno 

 
 
Predsednik predstavi program in potek Krajevnega praznika, ki bo potekal 2. oktobra od 17. uri 
v Dekanih. 
 
Zaradi nesklepčnosti predsednik sveta KS Dekani zaključi sejo ob 21.58 uri. 
 
 
 Zapisala:                                                                                                         Predsednik Sveta KS 
Katja Funa Stramaglia        Igor Šturman 


